

C-I-L

SIMPLE SOLUTIONS FOR ALL YOUR LAWN AND GARDEN NEEDS!

C-I-L® BONE MEAL 4-10-0 is a natural fertilizer ideal for transplanting all flowers, fruits, vegetables and shrubs. Fortifies roots and provides strong plants.

- 1 Nitrogen** to improve harvests and boost plant growth
- 2 Phosphorus** to stimulate strong root development and produce bigger beautiful blooms
- 3 Calcium** to encourage healthy plant growth, especially in the roots, leaves and fruits!
- 4 Organic Matter** to naturally improve soil structure and plant nutrition

HOW TO USE

Apply at start of season during planting. Dig hole 2 times the size of root ball. Mix equal amounts of **C-I-L® BONE MEAL** and loose soil – place plant into hole. Fill remaining hole with an equal mixture of existing soil from hole and **C-I-L®** soil. Water generously, ensuring soil is well drenched.

Mixing	Number of container	Container diameter
Max 100 g (3.5 oz) cup	10	13 cm (5")
C-I-L® BONE MEAL with 11 L (3 gal) of loose soil to fill	3	18-20 cm (7-8")
	1	25 cm (10")

TIP

For vigorous growth re-apply after 8 weeks by raking into soil 5-6 cm deep at a rate of 100 g per m². Ensure you apply to area surrounding the plant and not against the stem.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS

Total Nitrogen (N)	4.0 %
Available Phosphoric Acid (P ₂ O ₅)	10.0 %
Total Phosphoric Acid (P ₂ O ₅)	12.0 %
Calcium (Ca)	10.0 %
Organic Matter	40.0 %
Finesness: Total passing through 100 mesh Tyler screen	40.0 %

STORAGE: Keep well sealed. Store in cool, dry place, out of direct sunlight. Keep out of reach of children and pets.

PRECAUTIONS: Wash hands after use.



SATISFACTION GARANTIE: Premier Tech Home & Garden Inc. is committed to quality. If you are not satisfied with the results of this product, simply provide us with proof of purchase and we will mail you a refund. *see comparison to unfertilized plants.

1-800-268-2806
pthomeandgarden.com

C-I-L® is a registered trademark of PPG Architectural Finishes Inc., used under license by Premier Tech Home & Garden Inc.

TOUT CE DONT VOUS AVEZ BESOIN POUR LA PELOUSE ET LE JARDIN, SIMPLEMENT!

LA FARINE D'OS 4-10-0 C-I-L® est un engrais naturel idéal pour la transplantation de fleurs, fruits, légumes et arbustes. Il renforce les racines et donne des plantes fortes.

- 1 Azote** pour améliorer les récoltes et stimuler la croissance
- 2 Phosphore** pour stimuler le développement de racines fortes et de belles grosses fleurs
- 3 Calcium** pour favoriser une croissance saine, particulièrement des racines, feuilles et fruits!
- 4 Matière organique** pour améliorer naturellement la structure du sol et la nutrition des plantes

COMMENT UTILISER

Appliquez au début de la saison au moment de planter. Creuser un trou 2 fois la taille de la masse racinaire. Mélanger des quantités égales de **FARINE D'OS C-I-L®** avec de la terre, et placer la plante dans le trou. Combler avec un mélange de terre existante et de **TERREAU C-I-L®** en proportions égales. Arroser généreusement, en vous assurant que le sol est bien mouillé.

Mélange	Nombre de contenants	Diamètre du contenant
Max 100 g (3,5 tasse)	10	13 cm (5")
LA FARINE D'OS C-I-L® avec 11 L (3 gal) de terre par rempli	3	18-20 cm (7-8")
	1	25 cm (10")

CONSEIL

Pour une croissance vigoureuse, ratisser après 8 semaines en incorporant au sol à une profondeur de 5 à 6 cm et à un taux de 100 g par m². Assurez-vous d'appliquer l'engrais à la zone entourant la plante, et non contre la tige.

ANALYSE MINIMALE GARANTIE

Azote total (N)	4,0 %
Acide phosphorique assimilable (P ₂ O ₅)	10,0 %
Acide phosphorique total (P ₂ O ₅)	12,0 %
Calcium (Ca)	10,0 %
Matière organique	40,0 %
Finesse: Total passant par un tamis Tyler de 100 mailles	40,0 %

ENTREPOSAGE: Garder bien fermé. Entreposer dans un endroit frais et sec, à l'abri de la lumière directe du soleil. Garder hors de la portée des enfants et des animaux domestiques.

PRÉCAUTIONS: Se laver les mains après l'utilisation.



SATISFACTION GARANTIE: Pour Premier Tech Home & Garden inc., la qualité est une priorité. Si vous n'êtes pas satisfait du rendement de ce produit, fournissez-nous simplement la preuve d'achat et nous vous proposons un remboursement. *see comparison with unfertilized plants.

1-800-268-2806
pthomeandgarden.com

C-I-L® est une marque de commerce enregistrée de PPG Architectural Finishes Inc., utilisée sous licence par Premier Tech Home & Garden Inc.

C-I-L



BONE MEAL FARINE D'OS

4-10-0



PREMIER TECH HOME & GARDEN INC.
 1, avenue Premier,
 Rivière-du-Loup (Québec), G5R 6C1

3.5 kg



Ideal for transplanting
 idéale pour transplanter



Encourages bigger blooms
 and vibrant foliage*
 Pour des fleurs plus grosses
 et un superbe feuillage*



Promotes strong
 root development
 Favorise un développement
 racinaire fort